

Economics and the Mathematical Methods. 2013-2021

ISSN 0424-7388

URL - <http://emm.jes.su>

All right reserved

Issue 2 Volume 49. 2013

ISSUES CONCERNING ACTIVATING THE INNOVATION PROCESSES IN THE RUSSIAN ECONOMY: INSTITUTIONAL ASPECT

Valeriy Rosenthal

Olga Ponomareva

Abstract

Discussed the innovating activities in the Russian economy modernization. Main institutional difficulties of the present Russian innovation sector specified and the methodology of their studying proposed. Indicated the important directions of institutional change in order to activate controlled and spontaneous innovation.

Keywords list (en): modernization, technologies, innovations, innovative activity, institution of development, institutionalization, system criterion

Date of publication: 01.04.2013

Citation link:

Ponomareva O., Rosenthal V. ISSUES CONCERNING ACTIVATING THE INNOVATION PROCESSES IN THE RUSSIAN ECONOMY: INSTITUTIONAL ASPECT // Economics and the Mathematical Methods. – 2013. – V. 49. – Issue 2 C. 19-29 [Electronic resource].
URL: <https://emm.jes.su/s042473880000616-6-1-ru-18/> (circulation date: 26.02.2021).

ПРОБЛЕМЫ АКТИВИЗАЦИИ ИННОВАЦИОННЫХ ПРОЦЕССОВ В РОССИЙСКОЙ ЭКОНОМИКЕ: ИНСТИТУЦИОНАЛЬНЫЙ АСПЕКТ

Розенталь Валерий Оскарович
Пономарева Ольга Станиславна

Аннотация

Рассматривается проблематика инновационной деятельности в процессах модернизации российской экономики, выделены основные институциональные проблемы ее инновационной сферы. Предложены методологические подходы к их исследованию, сформулированы направления институциональных преобразований по активизации управляемых и спонтанных инновационных процессов.

Ключевые слова: модернизация, технологии, инновации, инновационная деятельность, институт развития, институционализация, системный критерий

Дата публикации: 01.04.2013

Ссылка для цитирования:

Пономарева О. С. , Розенталь В. О. ПРОБЛЕМЫ АКТИВИЗАЦИИ ИННОВАЦИОННЫХ ПРОЦЕССОВ В РОССИЙСКОЙ ЭКОНОМИКЕ: ИНСТИТУЦИОНАЛЬНЫЙ АСПЕКТ // Экономика и математические методы. – 2013. – Т. 49. – Выпуск № 2 С. 19-29 [Электронный ресурс]. URL: <https://emm.jes.su/s042473880000616-6-1-ru-18/> (дата обращения: 26.02.2021).